
Odraz naše
zavesti

IVO KONIČ, upokojenec:
,,Ljubljana postaja vedno večje
mesto. Nova naselja rastejo kot
po tekočem traku. Vanjo pa
prihajajo tudi številni mladi Ijud-
je iz drugih krajev Slovenije in
Jugoslavije. Tu se zaposlijo, se
poročijo in ustvarijo družino.
Zato so vrtci zasedeni do zad-

njega kotička. Potrebe po novih
mestih iz dneva v dan rastejo.
Zato sem prepričan, da bodo
Ljubljančani 21. novembra
letos glasovali za vrtce, za
osnovne šole, za naše zdravje in
za starejše občane. Lahko bi
rekel, da je prvi samoprispevek
naš prvi uspeh, drugj samopris-
pevek pa bo odraz naše zavest."


